
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 22. november 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 61
Vil ministeren redegøre for, hvorfor Kulturstyrelsen har været så længe om at kræve 
ulovligt fjernet dige i Taps genetableret? Mener ministeren, at det er en rimelig sagsbe-
handlingstid, jf. »Først ni år efter ulovlig handling, sker der noget: - Jeg føler mig til grin«, 
tvsyd, den 21. november 2024?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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